
Запам’ятай!

    

 

        

 Чергування приголосних звуків  виникають при словозміні чи доборі 
 спільнокореневих слів.
        

 Переважно чергування відбувається в коренях слів: дорога – дорозі – доріжка.        

        

 Чергування губний — губний + [л]: [б] - [бл]
        

 Чергування приголосних звуків
        

 милозвучна мова.

        

 любити - люблю.

        

 Типи чергувань 
приголосних звуків:

        

 

[х] – [с ] – [ш]

        

 

[к] – [ц ] – [ч] 

        

 [г] – [з ] – [ж]
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 Чергування
у коренях дієслів:

        

 

 [з] - [ж] 
 [зд] – [ждж]

        

 [д] – [дж]
 

        

 [c] – [ш]
 [cт] - [шч]

        

 [т] – [ч]
 


